
 

REFERAT 
Styremøte i Høybråten Arbeidersamfunn onsdag 12.04.2024 

Til stede: Jon-Inge Andy Sogn, Zehra Süslü, Roar Gravdahl (for Håvard Engebretsen), 
Lars-Erik Kjellesvig, Trude Tangen Fjeld, Hilde Tangen Fjeld, Bjørn Edvard Torbo


Forfall: Håvard Engebretsen, Sigrun Benbow (kom 18.47)


Dagsorden 

1. Innkalling og dagsorden

2. Godkjenning av protokollen fra styremøtet 09.04.2024

3. Informasjon fra Stovner AP

4. Informasjon fra kvinnepolitisk kontakt

5. Informasjon fra Husstyret 

6. Aktuelle politiske saker


1. Evaluering av 1. mai

2. Evaluering av det skolepolitiske møtet på Folkvang

3. Retningslinjer til representantskapsmøtene i Oslo Ap


7. Eventuelt 

	 Referat


1. Godkjent

2. Godkjent

3. Ingen store saker oppe siden sist. Retningslinjer for valgte representanter. 

4. Møtet som var planlagt ble utsatt til høsten med bakgrunn i at det krasjet med et 

annet møte som var planlagt lang tid i forveien der det viste seg at mange av våre 
medlemmer skulle delta.


5. Informasjon fra Husstyret. Vi har kjøpt og installert ny komfyr med steketopp til kr 40 
000,-. Det er en taklekkasje over legekontoret som må utbedres så fort som mulig. 
Dette kommer til å koste en del penger, antagelig over 100 000 kr. Det har kommet 
klager fra eldreboligene på dopsalg (og dopbruk) på baksiden av Folkvang. Hva som 
kan gjøres med dette er noe usikkert, men man kan vurdere å montere utekameraer 
og/eller lyskilder med bevegelsessensorer for å gjøre det mindre attraktivt å drive med 
slike aktiviteter i nærheten av vår eiendom. Doene må for øvrig også skiftes ut snarlig. 
Det ble en lengre diskusjon rundt drift og tilgang til Folkvang. Det er enighet om at 
vedtektene for Folkvang må tilveieskaffes og oppdateres for moderne drift av huset.


6. Aktuelle politiske saker

1. 1. mai ble gjennomført etter innarbeidet mal. Gjennomføringen gikk i all hovedsak 

fint. Det var omlag 60 frammøtte. Pinlig tidsopphold for overrekking av blomster til 
omsorgsboligen. Arrangementet gikk med stort underskudd (over 5 000,- i minus). 
Forslag om dreiebok for gjennomføring av 1. mai. Baking må fordeles på flere.


2. Det skolepolitiske møtet på Folkvang med Kari Nessa Nordthun hadde 29 
frammøtte medlemmer. Møtet ble veldig fint og gjennomføringen var god. Vi fikk en 
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helside i Groruddalen Akers Avis med publisitet i etterkant. Det bør ses på aktuelle 
temaer for å kunne arrangere flere slike møter.


3. Retningslinjer for representantskapsmøtene. Ulike problematiske sider ved dagens 
ordning ble diskutert. Det er enighet om at rutinene må bli bedre, både sentralt i 
Oslo Ap og måten vi behandler saken på lokalt.


7. Eventuelt

1. Frivillighetssentralen. Leder sender ut forespørsel til medlemmene om å delta i 

dette arbeidet. 

2. Økonomi. Regnskapet for HAS per juni 24 er distribuert til styret.

3. Busstilbud for barn som skal til idrettshallen på Haugenstua (Nordbyen). Er dette 

en sak for HAS? Vi må i tilfelle jobbe mot bystyrepolitikerne om å få til noe der.

4. Bikuben barnepark drives av frivillige per i dag, men er i begredelig stand – kan den 

oppgraderes til å bli en ordentlig lekepark/plass, og er dette en sak vi kan jobbe med i 
HAS? Vi ser dette også i sammenheng med den pågående jakten på potensielle nye 
barnehageplasser på Høybråten (som er en kompleks sak).


5. Murstein til det nye klubbhuset til HSIL. Vedtak: vi kjøper 10 steiner á kr 1 000,-.

6. HAS støtter Kamzy Gunaratnam som 2. kandidat til Stortinget fra Oslo.
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